
 

 

 

Správa predsedu SK-SDV k VZ konaného dňa 4.4.2023 

 

Vítam Vás všetkých členov nášho hnutia na riadnom VZ SK-SDV. 

Sezóna 2022 bola pre nový VV veľkou výzvou. Po voľbách v novembri v roku 2021 sme vytvorili nový 
VV spolu so zložením jednotlivých komisií. Začiatky boli ťažké, no podarilo sa nám spolu vytvoriť 
kompaktný tím, ktorí si následne začal plniť úlohy, ktoré sme prezentovali na volebnom VZ. Hlavné 
ciele SK SDV sú vytvoriť čo najlepšie podmienky pre všetky reprezentačné družstvá, kluby a súťaže. To 
je dostatočná výzva na organizáciu práce vo výkonnom výbore.  

Výkonný výbor SK SDV: 

R. Orokocký  komisia vrcholového športu, R. Daníková komisia klubov, mládeže a vzdelávania, I.Ižo 
súťažná komisia, Z.Hujsová ekonomická komisia, J. Slúčik komisia neolympijských disciplín. Zvolení 
členovia VV naštartovali spoluprácu v hnutí, vytvorili jednotlivé subkomisie, ktoré si následne začali 
robiť prácu podľa zadaní. Počas roka 2022 sa VV schádzal pravidelne podľa plánu. Jednotlivé komisie 
sa prezentujú samostatne vo svojich správach. Ja osobne si ich prácu vážim a chcem im poďakovať za 
ich obetavú prácu pre hnutie. 

Reprezentácia: 

Všetkým pretekárom a trénerom veľmi ďakujem za dosiahnuté úspechy, nielen za medailové, ale aj za 
dosiahnuté umiestenia vo finále a semifinále. Máme generačnú výmenu vo všetkých RD. Osobne 
verím, že môžeme očakávať výsledky nielen od staršej generácie, ale aj od mladých pretekárov, čo je 
veľká nádej do budúcnosti, že vodný slalom bude naďalej úspešný. Chcem sa poďakovať aj 
neolympijským disciplínam za ich dosiahnuté výsledky. Kajak cross je nová olympijská disciplína, 
musíme sa jej začať venovať naplno, aby sme čo najskôr dosiahli medailové umiestnenia na vrcholných 
podujatiach.  

Kluby: 

Počas celého roku som sa zúčastnil na všetkých podujatiach, ktoré sme organizovali. Stretával som sa 
so všetkými členmi jednotlivých klubov, viedol som s nimi diskusiu a veľmi dobre so počúval jednotlivé 
nápady, ale aj ich problémy a trápenia. Viem, že máme obrovský investičný dlh voči jednotlivým 
klubom, plne si to uvedomujem a preto so začal iniciatívne komunikovať s predsedami jednotlivých 
klubov. Spolu s R. Daníkovou som absolvoval všetky stretnutia v kluboch vo všetkých mestách, kde sme 
spoločne prezentovali naše plány a vízie. Stretnutia boli veľmi užitočné pre všetkých, lebo sme sa 
vzájomne informovali o dianí v kluboch SK-SDV. 

 

 



 
 

Investície: 

Sú prioritou nášho hnutia, potrebujeme dokončiť modernizáciu Čunova a L. Mikuláša, následne 
vystavať tréningové slalomové trate v Žiline, Zvolene, D. Kubíne, Košiciach a B. Bystrici. Potrebujeme 
rekonštruovať lodenice, ktoré sú zastaralé už niekoľko desaťročí.   

L. Mikuláš -  pokračujeme v dokončení prečerpávania a následnej dočasnej kolaudácií, aby sme mohli 
všetci plne využívať kanál v letných mesiacoch. Momentálne sa pripravuje výstavba elektrickej 
prípojky, ktorú plne zabezpečuje SK-SDV. Je to veľmi náročné, lebo zhotoviteľ nám stále neodovzdal 
dielo a smeruje do konkurzu. Na zhotoviteľa stavby sa už nemôžeme spoľahnúť a preto sami musíme 
dokončiť túto investíciu, aby sa tu mohli v nasledujúcich rokoch uskutočňovať významné podujatia 
v letných a jesenných mesiacoch. V roku 2024 tu budeme organizovať MSJ a U23 a to je veľká výzva 
pre celé hnutie. 

Čunovo - tu pokračujeme v celkovej modernizácií. Podarilo sa nám dostať pod správu zväzu ďalšiu 
plochu na začiatku areálu, kde plánujeme výstavbu novej lodenice pre členov nášho hnutia. Po 
dokončení ľavej trate, sa plánuje v spolupráci s Vodohospodárskou Výstavbou rekonštrukcia tribúny 
a okolia. Na stredovom ostrove sa namontovali clony proti slnku a dažďu, vystavia sa nový pevný most 
(rampa), ktorý bude slúžiť na kajak cross. Plánuje sa rekonštrukcia výťahu, aby sa  zefektívnil tréningový 
proces. Celý areál chceme v budúcnosti dobudovať, tak aby sme tu mali svoje zázemie, nezávisle od 
komerčných prenájmov a aby sa tu dali každoročne usporiadať významné podujatia, bez veľkých 
dodatočných investícii.  

Žilina je pre nás tiež veľmi dôležitá. Trať ktorú tam máme je ohrozená, nakoľko sú tam snahy 
o odklonenie prietoku vody mimo súčasné koryto biokoridoru. Je tam momentálne veľmi obsiahla 
práca s odborníkmi, aby sme zabránili zrušeniu trate v biokoridore. Po vzájomných rokovaniach so 
všetkými zainteresovanými máme veľkú nádej, že sa trať zachová a aj zmodernizuje. Celé územie okolo 
biokoridoru sa plánuje na výstavbu nových športovísk a preto nesmieme zaspať pri plánovaní 
a projektovaní nových objektov – lodenice pre všetkých Žilinčanov. 

Zvolen - tu sme na začiatku. Investovali sme do meracích prác, aby sme mohli rokovať o výstavbe 
tréningovej trate. Absolvoval som stretnutie spolu s E. Kaliskou (poslankyňou mesta Zvolen a VÚC) 
a primátorom mesta Zvolen o spolupráci pri tejto investícii. Verím, že vzájomnou spoluprácou 
dosiahneme uskutočnenie tejto investície. 

D. Kubín - tu sme v procese povolení od jednotlivých štátnych orgánov, aby sme oficiálne mohli upraviť 
a modernizovať slalomovú trať. Máme dokončený bránkový systém.  

B. Bystrica - tu prebiehajú rokovania s Mestom BB o dokončení investície podľa schváleného projektu 
výstavby trate v centre mesta. Momentálne, ale nemáme v BB partnera (klub, človek) ktorý by sa 
venoval intenzívne tomuto projektu a rozvoju slalomu v meste BB.  

Košice v minulosti vypadali, že sú okamžite pripravené na výstavbu trate. Momentálne je tento projekt 
uspatý, nakoľko nie je v Košiciach zanietený človek, ktorý by sa tomuto projektu venoval.  

 

 



 
 

Organizácia pretekov 

Majstrovstvá Európy v slalome a kajak crosse 

SK-SDV spolu s klubom KTK usporiadalo významné medzinárodné podujatie ME v Liptovskom Mikuláši: 
SK-SDV vo svojom rozpočte vyčlenila na toto podujatie spolu 50.000,- €, ďalej sa mi podarilo dodatočne 
vybaviť z rozpočtu mesta LM a agentúry Liptov 15.000 € a z MŠVVaŠ SR 75.000 €, spolu vo výške  
140.000 €. Tento rozpočet plne zabezpečil úspešnú organizáciu ME. Podujatie, tak ako sme už zvyknutí 
malo vysokú úroveň, nielen dosiahnutými výsledkami našich športovcov, ale aj  organizačne. Týmto 
chcem poďakovať všetkým čo sa podieľali na vynikajúcej organizácii tohto významného podujatia.  

Domáce súťaže sme po dlhých rokoch organizovali vo všetkých regiónoch Slovenska. V tomto roku som 
sa osobne zúčastnil na všetkých podujatiach. Absolvoval som veľa osobných stretnutí s jednotlivými 
členmi nášho hnutia a počúval som ich pozorne, aby som vedel pretaviť všetky podnety do praxe.  
Zvlášť ma teší, že sme dokázali obnoviť žiacke preteky vo Zvolene a Košiciach. Všetkým organizátorom 
ďakujem za obetavú prácu.   

Sekretariát SK-SDV:  

V začiatkoch to bolo veľmi ťažké, odchod starých pracovníkov z kancelárie a následne zaučenie nových 
pracovníkov prinieslo veľa starostí. Nakoniec sme to zvládli, aj napriek neochote a ignorancie bývalého 
vedenia a  pracovníkov sekretariátu s odovzdaním agendy. Dnes si sekretariát zodpovedne plní všetky 
úlohy a za to im veľmi pekne ďakujem. Počas roka 2022 sme mali na zväze niekoľko kontrol, ktoré 
prebiehajú do dnes. Všetky kontroly a vládny audit zamestnával našich pracovníkov počas celého roka. 
Všetky tieto kontroly sú potrebné, aby sme vedeli nastaviť ďalšie fungovanie nášho zväzu. Výsledky sa 
dozvieme čoskoro, potom ich zverejníme, aby sa hnutie s nimi oboznámilo. Chcem sa poďakovať 
pracovníkom zväzu za ich nadprácu pri kontrolách a že zvládajú riadne svoju pracovnú agendu. 

Diplomacia: 

Mojou úlohou je nadväzovanie kontaktov a aj následná spolupráca s riadiacimi pracovníkmi a 
predstaviteľmi štátu, VÚC, miest a regiónov, kde pôsobia naše kluby. Spolupráca s MŠVVaŠ SR je na 
veľmi dobrej úrovni. Na stretnutiach s politikmi, županmi a primátormi som loboval za vytvorenie 
lepších podmienok pre náš šport. Osobne som veľmi rád, že sme našli nových spojencov v zlepšovaní 
nášho športu. Na medzinárodnej úrovni sme vďaka Martinovi Stanovskému ml. nadviazali úzku 
spoluprácu s ICF a ECA. Osobne sa zúčastnil  kongresov ICF a ECA, kde sa najlepšie presadzujú naše 
pripomienky a zároveň sa nadväzujú aj nové kontakty.  

Prezident SK a Prezídium: 

Po zlúčení dvoch zväzov do jedného sa riadenie nášho zväzu riadi podľa platných stanov. Silné 
a autonómne sekcie SHV a SDV sú základným pilierom celej SK. Veľmi ma mrzí, že po zvolení do funkcie 
prezidenta p. Haviara nastala snaha riadiť náš zväz centrálne v jednej osobe. Následné pokusy o zmenu 
stanov a smerníc vyvolali veľkú krízu medzi prezidentom a mnou. Následné ataky a podania podnetov 
na hlavnú kontrolórku športu vyvolávalo ešte väčšiu priepasť medzi prezidentom a SDV. Dospelo to do 
takých rozmerov, že sme sa museli v našej sekcii vážne zaoberať návrhom na odvolanie prezidenta 
z funkcie. Verím, že na základe rokovaní s vedením SHV sa tieto pokusy už nebudú opakovať a budeme 



 
 

naďalej veľmi dobre vychádzať s SHV. Našou úlohou je zachovať pôvodné nastavenie autonómie 
jednotlivých sekcií a prezidentovi ponechať právo riadiť zväz navonok.  

Plány na rok 2023. 

Je to významný rok, nakoľko sa bude konať nominácia na OH 2024, organizujeme MEJ a U23 v Čunove 
a zároveň dokončenie rekonštrukcií v Čunove a v Liptovskom Mikuláši. Domáce súťaže, naštartovanie 
nových projektov to sú pre nás všetkých veľké výzvy. 

Na záver chcem poďakovať všetkým členom hnutia za podporu, zvlášť aj rezortným strediskám ŠCP, 
NŠC a Dukla, ktoré vytvárajú výborné podmienky pre našich športovcov.  Verím, že spoločnou prácou 
dosiahneme ďalší rozvoj kanoistiky na divokej vode. 

  

                     Martin Stanovský  

       Predseda sekcie divokých vôd SK 

 

 


